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Protokół nr II/18

II Sesja w dniu 28 listopada 2018 roku

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2018 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:26 tego samego dnia.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  powitał  obecnych  na  sesji  radnych  oraz  pracowników  Urzędu  Gminy,
stwierdzając,  że  na  ustawowy  stan  15-tu  radnych  obecnych  jest  14-tu  radnych,  wobec  czego  sesja  jest
prawomocna.

2. Uwagi do porządku obrad.
W związku z wnioskiem Wójta dotyczącym wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie
zmian budżetu Gminy na 2018 rok Przewodniczący przeprowadził głosowanie w sprawie wprowadzenia w/w
projektu uchwały do porządku obrad.

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2018
rok w punkcie 6 podpunkt e. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy na 2018 rok, został wprowadzony do porządku 
obrad jednogłośnie.

Kolejno Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad.



Głosowano w sprawie: zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu Nr
I/18 z sesji, która odbyła się dnia 21.11.2018 r.

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Protokół Nr I/18 z sesji, która odbyła się dnia 21.11.2018 r., został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

4. Informacja o realizacji inwestycji w gminie.
W  przedmiotowym  punkcie  głos  zabrała  Pani  Beata  Drobny  –  Naczelnik  WRiI,  informując
o najważniejszych inwestycjach prowadzonych przez Gminę w formie multimedialnej.  Radni  nie wnieśli
pytań do przedstawionego materiału.

5. Podjęcie uchwał w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy i Komisji Doraźnej:

a) powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Rady
zaproponował aby Komisja Rewizyjna składała się z czterech członków pytając jednocześnie radnych czy są
inne propozycje co do ilości członków Komisji Rewizyjnej.
Radni nie podali innych propozycji.

Kolejno Przewodniczący odczytał listę radnych, którzy wyrazili chęć pracy w Komisji Rewizyjnej.
•Walczak Katarzyna (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej),
•Machulik Zbigniew (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej),
•Machulik Łukasz (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej),
•Pałka Grzegorz (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej).

Radni nie podali innych kandydatur radnych chętnych do pracy w Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: składu osobowego Komisji Rewizyjnej.



Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Skład Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie.

Kolejno  członkowie  Komisji  Rewizyjnej  wybrali  spośród  siebie  Przewodniczącego  Komisji  oraz
Wiceprzewodniczącego.
Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została wybrana radna Katarzyna Walczak.
Na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej został wybrany radny Zbigniew Machulik.

Przewodniczący przystąpił do odczytania projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej oraz przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/3/18  w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, została
przyjęty jednogłośnie - załącznik     nr   3  .  

b) powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Rady
zaproponował aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składała się z czterech członków pytając jednocześnie
radnych czy są inne propozycje co do ilości członków Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji.
Radni nie podali innych propozycji.
Kolejno Przewodniczący odczytał listę radnych, którzy wyrazili  chęć pracy w Komisji  Skarg, Wniosków
i Petycji.

•Machulik Zbigniew (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji),
•Spyra Sebastian (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji),
•Szwechowicz Patryk (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji),
•Machulik Łukasz (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji).

Radni nie podali innych kandydatur radnych chętnych do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:



ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie.

Kolejno członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrali spośród siebie Przewodniczącego Komisji
oraz Wiceprzewodniczącego.
Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został wybrany radny Zbigniew Machulik.
Na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  został wybrany radny Sebastian Spyra.

Przewodniczący  przystąpił  do  odczytania  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu
osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.

 Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr II/4/18  w sprawie  powołania  i  ustalenia  składu osobowego Komisji  Skarg,  Wniosków
i Petycji została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   4  .  

c) powołania Komisji Budżetu i Inwestycji,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Rady
zaproponował aby Komisja Budżetu i Inwestycji składała się z pięciu członków pytając jednocześnie radnych
czy są inne propozycje co do ilości członków Komisji Budżetu i Inwestycji.
Radni nie podali innych propozycji.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Inwestycji.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: powołania Komisji Budżetu i Inwestycji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/5/18  w sprawie powołania Komisji Budżetu i Inwestycji została przyjęta jednogłośnie -
załącznik     nr   5  .  

d) ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Inwestycji,



Nagłówek  projektu  uchwały  został  odczytany  przez  Przewodniczącego  Rady  Gminy.  Kolejno
Przewodniczący odczytał listę radnych, którzy wyrazili chęć pracy w Komisji Budżetu i Inwestycji:

•Kaczor Eugeniusz ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Inwestycji),
•Blacha Marian ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Inwestycji),
•Nieużyła Henryk ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Inwestycji),
•Szwechowicz Patryk ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Inwestycji),
•Zientek Tadeusz ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Inwestycji).

Radni nie podali innych kandydatur radnych chętnych do pracy w Komisji  Budżetu i Inwestycji.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.
Głosowano w sprawie: składu osobowego Komisji Budżetu i Inwestycji,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Skład Komisji Budżetu i Inwestycji został przyjęty jednogłośnie.

Kolejno członkowie Komisji Budżetu i Inwestycji wybrali spośród siebie Przewodniczącego Komisji oraz
Wiceprzewodniczącego.
Na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji został wybrany radny Eugeniusz Kaczor.
Na Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji został wybrany radny Marian Blacha.

Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Budżetu
i Inwestycji.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Budżetu
i Inwestycji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr II/6/18   w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Budżetu  i  Inwestycji  została
przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   6  .  

e) powołania Komisji Spraw Społecznych,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy.
Przewodniczący Rady zaproponował aby Komisja Spraw Społecznych składała się z pięciu członków pytając
jednocześnie radnych czy są inne propozycje co do ilości członków Komisji Spraw Społecznych.
Radni nie podali innych propozycji.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych.



Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/7/18  w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych została przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   7  .  

f) ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy.
Kolejno Przewodniczący odczytał listę radnych, którzy wyrazili chęć pracy w Komisji Spraw Społecznych:

•Spyra Sebastian ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych),
•Krzemińska Aleksandra ( radna wyraziła zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych),
•Hawełka Grzegorz ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych),
•Kubicki Wojciech ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych),
•Milanowski Ryszard ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych)

Radni nie podali innych kandydatur radnych chętnych do pracy w Komisji Spraw Społecznych.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Skład Komisji Spraw Społecznych został przyjęty jednogłośnie.

Kolejno członkowie Komisji  Spraw Społecznych wybrali  spośród siebie Przewodniczącego Komisji  oraz
Wiceprzewodniczącego.
Na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych został wybrany radny Sebastian Spyra.
Na Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych została wybrana radna Aleksandra Krzemińska.

Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Spraw
Społecznych.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.
Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Spraw
Społecznych.



Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek.

Uchwała Nr II/8/18 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych została przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   8  .  

g) powołania Komisji Mieszkaniowej,

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy.
Przewodniczący Rady zaproponował  aby Komisja  Mieszkaniowa składała  się  z  trzech członków pytając
jednocześnie radnych czy są inne propozycje co do ilości członków Komisji Mieszkaniowej.
Radni nie podali innych propozycji.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek.

Uchwała  Nr II/9/18 w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej została przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   9  .  

h) ustalenia składu osobowego Komisji Mieszkaniowej.

Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy.
Kolejno Przewodniczący odczytał listę radnych, którzy wyrazili chęć pracy w Komisji Mieszkaniowej.

•Szwechowicz Patryk ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Mieszkaniowej),
•Krzemińska Aleksandra ( radna wyraziła zgodę na pracę w Komisji Mieszkaniowej),
•Milanowski Ryszard ( radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Mieszkaniowej).

Radni nie podali innych kandydatur radnych chętnych do pracy w Komisji Mieszkaniowej.

Kolejno  członkowie  Komisji  Mieszkaniowej  wybrali  spośród  siebie  Przewodniczącego  Komisji  oraz
Wiceprzewodniczącego.
Na Przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej został wybrany radny Patryk Szwechowicz.
Na Wiceprzewodniczącego Komisji Mieszkaniowej została wybrana radna Aleksandra Krzemińska.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mieszkaniowej.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/10/18  w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mieszkaniowej została przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   10  .    

Na zakończenie omawiania przedmiotowego punktu głos zabrał Wójt Gminy Pan Marcin Kotyczka, który
pogratulował przewodniczącym Komisji  przychylności całej Rady w związku z powierzeniem im funkcji
przewodniczących Komisji Stałych oraz wyraził nadzieję na udaną współpracę.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) diet dla radnych,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Radni nie wnieśli o odczytanie treści całości uchwały. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radnych –
czy ktoś ma uwagi do przedmiotowego projektu?
W temacie w/w projektu uchwały głos zabrał radny Tadeusz Zientek zwracając się do Przewodniczącego
Rady z pytaniem: ”Panie Przewodniczący jakie ma Pan cele i priorytety pełniąc funkcję Przewodniczącego
Rady skoro na drugiej sesji przedkłada Pan projekt uchwały w sprawie podwyżek diet dla radnych”. Jak
podkreślił  w  swej  wypowiedzi  radny  Zientek,  takowe  posunięcie  jest  niestosowne  i  nie  na  miejscu  ze
względu  na  wyborców.  Rolą  radnego  nie  jest  skupianie  się  na  sobie.  Na  uwadze  należy  mieć  przede
wszystkim sytuację finansową Gminy, która nie jest najgorsza ale także nie jest najlepsza i jest wiele innych
zadań gdzie środki finansowe przydadzą się na ich realizację. Radny Zientek zauważył również, iż nowo
powołana Rada Gminy jeszcze niczego nie dokonała żeby już decydować o podwyższeniu diet. Nie chodzi
tutaj  o  same wysokości  kwot podwyżek ale  o sam fakt  chęci  dokonania takiego posunięcia.  Stąd radny
Zientek zwrócił się do wszystkich radnych z apelem o nie podwyższanie diet, stwierdzając także że obecna
wysokość diet nie jest wcale mała.
W stosunku  do  słów radnego  Zientka  odniósł  się  Wójt  Gminy,  który  wyjaśnił,  iż  kwestia  podniesienia
wynagrodzenia czy też diet dla radnych była konsultowana dość długo pomiędzy nim  a  Przewodniczącym
Rady. Przesłanką, która zadecydowała o podwyższeniu diet radnych był fakt, iż od 2018 roku wzrosła kwota
bazowa diet radnych, w związku z tym postanowiono minimalnie podnieść wysokość diet.  I tak na przykład
dla radnych jest to kwota 30 zł, dla Przewodniczącego Rady 18 zł. A biorąc pod uwagę, że  obecnie będą
tylko 3 Komisje Stałe czyli miesięczny wzrost diet radnych kształtuje się na poziomie ok 300 zł jeśli chodzi o
wszystkich radnych. Z kolei jeśli chodzi o cały rok jest to kwota ok 3 600 zł.
Kolejno głos zabrał Przewodniczący Rady oznajmiając, że konieczność podjęcia w/w uchwały wynikła także
z faktu powołania Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji a bez tej uchwały członkowie wspomnianej Komisji
niestety nie otrzymaliby diety. Natomiast jeśli chodzi o priorytety, Przewodniczący wskazał, że są one takie
same jak dla wszystkich radnych – praca na rzecz Gminy Ornontowice.
Idąc dalej głos zabrał radny Zientek, który stwierdził, że Wójt chce pełnić dwie funkcje w samorządzie -
zarówno Wójta jak i Przewodniczącego ale niestety tak się nie da. Jeśli natomiast chodzi o samą uchwałę to
nie  chodzi  o  jej  nie  podejmowanie  ale  o  nie  podwyższanie  diet.  Radny  Zientek  stwierdził  w  swej
wypowiedzi, że według niego wyliczenia diet kształtują się trochę inaczej niż te podane przez Wójta. Według
radnego Zientka – w skali roku jest to kwota ok 7 000 zł a w skali pięcioletniej kadencji to kwota 35 000 zł.
W odpowiedzi na słowa radnego Zientka, Wójt Gminy stwierdził, że trochę dziwi go fakt, że teraz radnego
Zientka tak bardzo martwią finanse Gminy - wracając pamięcią do roku 2017 kiedy postanowiono o wzroście
pensji ówczesnego Wójta o kwotę 1240 zł w ciągu miesiąca to nie stanowiło to dla niego  żadnego problemu
a teraz stanowi problem raptem 300 zł podwyżki przy czym sytuacja finansowa Gminy była o wiele gorsza
niż w obecnym czasie. Idąc dalej Wójt wspomniał także, że gdy od 1 lipca br., weszły przepisy o obniżeniu
pensji Wójta to wtedy radny Zientek (ówczesny Przewodniczący Rady) wystąpił z wnioskiem o wycofanie z
porządku obrad projektu uchwały, która miała na celu obniżenie wynagrodzenia Wójta o 1920 zł brutto.
Radny Zientek w odpowiedzi na ostanie słowa Wójta oznajmił, że wspomniany wycofany projekt uchwały
spowodował, że kwota obniżki wynagrodzenia Wójta nastąpiła z automatu.



Kolejno głos zabrał Radny Kaczor zwracając się z pytaniem do Pani Celiny Nowak – Skarbnika Gminy - jaki
wpływ będzie miała przedmiotowa podwyżka na budżet Gminy?
W odpowiedzi Pani Skarbnik wyjaśniła, że w budżecie Gminy zarówno tegorocznym jak i na rok przyszły są
zabezpieczone odpowiednie środki na diety dla radnych.

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: diet dla radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Zbigniew Machulik, Ryszard
Milanowski, Henryk Nieużyła, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak
PRZECIW (4)
Wojciech Kubicki, Łukasz Machulik, Grzegorz Pałka, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/11/18 w sprawie diet dla radnych została przyjęta zwykłą większością głosów - załącznik     
nr   11  .  

b) zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ornontowicach

Przewodniczący Rady przedstawił radnym pokrótce w/w projekt uchwały oraz poinformował, że do prac w 
Radzie Społecznej zgłosili się:

•radny Blacha Marian, (radny potwierdził chęć pracy w Radzie Społecznej),
•radna Walczak Katarzyna (radna potwierdziła chęć pracy w Radzie Społecznej),
•radny Henryk Nieużyła (radny potwierdził chęć pracy w Radzie Społecznej).

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  zmiany  w  składzie  osobowym  Rady  Społecznej  Samodzielnego  Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek.

Uchwała  Nr  II/12/18  w  sprawie  zmiany  w  składzie  osobowym  Rady  Społecznej  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr  
12  .  

c) wynagrodzenia dla Wójta Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
W temacie  przedmiotowego projektu  uchwały  głos  zabrał  radny Machulik  –  pytając  czy  kwoty  podane
w uchwale to kwoty maksymalne?
Odpowiedzi  na  powyższe  udzieliła  Pani  Joanna  Jeleń  –  Sekretarz  Gminy informując,  że  kwoty  podane
w projekcie uchwały są kwotami maksymalnymi wskazanymi w rozporządzeniu dotyczącym wynagradzania
pracowników samorządowych.



Kolejno głos zabrał radny Zientek zwracając się do Wójta - stwierdzając, iż jeszcze przed chwilą miał uwagi
do  byłego  Wójta  o  to,  że  jego  wynagrodzenie  dotyczyło  maksymalnych  stawek  a  sam  określa  swoje
wynagrodzenie także według maksymalnych stawek.
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, iż na pierwszym etapie prac nad w/w uchwałą kwoty w niej wskazane były
niższe ale po przeprowadzonych konsultacjach z osobami zajmującymi kierownicze stanowiska w Urzędzie
oraz  z  Przewodniczącym  Rady  uznano,  iż  wynagrodzenie  Wójta  powinno  być  określone  według
maksymalnych stawek ze względu na pełnioną funkcję i spoczywające na Wójcie obowiązki. Pod uwagę przy
określaniu wynagrodzenia Wójta analizowane były także wynagrodzenia wójtów gmin podobnych do Gminy
Ornontowice.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: wynagrodzenia dla Wójta Gminy Ornontowice,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr  II/13/18  w  sprawie  wynagrodzenia  dla  Wójta  Gminy  Ornontowice  została  przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   13  .  

d) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Ornontowice z organizacjami pozarządowymi
oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie na rok 2019

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Ornontowice z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na rok 2019.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr  II/14/18  w  sprawie  przyjęcia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Ornontowice
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019 w została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   14  .  

e) zmian budżetu Gminy na 2018 rok

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Całość uchwały została przedstawiona przez Panią Skarbnik.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.



Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu Gminy na 2018 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr II/15/18 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2018 rok przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr     
15  .  

7. Sprawy bieżące.
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady poinformował o takich sprawach jak:

•kolejna sesja Rady Gminy odbędzie się 12 grudnia br., o godz. 16.00,
•w dniu 11 grudnia br., o godz. 16.00 odbędzie się wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Stałych.

8. Interpelacje radnych.
W okresie między sesjami nie wpłynęły żadne interpelacje stąd punkt został wyczerpany.

9. Wolne głosy i wnioski.
Nie zgłoszono żadnych wniosków stąd punkt został wyczerpany.

10. Zakończenie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                       

           Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


